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Gdy dziewięć lat temu Polska przystępowała do Unii
Europejskiej były obawy, że rolnicy nie wykorzystają w pełni
przysługujacych im dotacji. Dziś wiadomo, że pieniędzy jest
zdecydowanie za mało wobec potrzeb. Szczególnie dotyczy to
działań inwestycyjnych. 



Doświadczenia rolników są bardzo różne. Maciej Karczewski
należy do tych rolników, którym nie udało się skorzystać z
unijnych funduszy. 


Chcesz wiedzieć więcej, obejrzyj Agrobiznes
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